

服務改動
Service Adjustment

顧客服務熱線
Customer Service Hotline

2745 4466

www.kmb.hk



271

香港單車節巴士改道安排

Bus diversion during Hong Kong Cyclothon

停用巴士站	由頭班車至 11:00AM <u>不經佐敦道以南之尖沙咀</u> 由2018年10月14日 <u>頭班車至11:00AM</u> 往西九龍站:尖沙咀德成街/金巴利道/尖沙咀中間道/九龍公園徑/中港城/柯士甸站 往富亨:廣東道/北京道
臨時/替代站	往西九龍站:加士居道/佐敦白加士街(與Rt.14同站) 往富亨:中港城(與Rt.T270同站)/北京道-九龍公園徑(與Rt.T270同站)
改道詳情	往西九龍站改經:彌敦道,佐敦道,海泓道,西九龍站巴士總站 往富亨改經:廣東道,九龍公園徑,梳士巴利道,彌敦道返回原線
Temp. bus stop(s) suspended	From first departure to 11:00AM, <u>do not observe Tsim Sha Tsui section south of Jordan Road</u> From 14 Oct 2018 <u>Frist departure to 14 Oct 2018 11:00AM</u> To West Kowloon Station: Tak Shing Street TST/ Kimberley Road/ Middle Road TST/ Kowloon Park Drive/China Hong Kong City To Fu Heng:Canton Road/Peking Road
Temp/Alt. stop(s)	To West Kowloon Station:Gascoigne Road/Parkes St Jordan(Same with Rt.14) To Fu Heng: China Hong Kong City(Same with Rt.T270)/Peking Road-Kowloon Park Drive(Same with Rt.T270)
Diversion Details	To West Kowloon Station: Via Nathan Road, Jordan Road, Hoi Wang Road, West Kowloon Station Bus Terminus To Fu Heng: Via Canton Road, Kowloon Park Drive, Salisbury Road, Nathan Road and back to original routing